
    

 

 
 

VOORSTEL 
 

 

Voorstel 
1. Bespreking informatievoorziening door het college met betrekking tot de plannen voor een 

Mediacampus; 

2. Overleg met het college over de wijze waarop de gemeente eventueel participeert in de plannen 

voor een mediacampus. 

 

Samenvatting 
In de pers zijn recent verschillende berichten verschenen waarin door de leden van het college wordt 

ingegaan op de plannen voor de Mediacampus. In de commissievergadering van de commissie economie 

en bestuur d.d. 17 januari 2018 zijn hier door Hart voor Hilversum vragen over gesteld. Vanuit de 

commissie is aangegeven dat dit onderwerp nadere bespreking verdient als apart agendapunt. Hart voor 

Hilversum heeft toegezegd dit voor te zullen bereiden. 

 

Inleiding 
De gemeenteraad is als hoogste orgaan binnen de gemeente belast met de kaderstellende, 

controlerende en volksvertegenwoordigende rol. Op grond van artikel 160 Gemeentewet is het 

college belast met de voorbereiding en uitvoering van raadsbesluiten. Vanzelfsprekend is de 

gemeenteraad het orgaan dat als eerste wordt geïnformeerd door het college over de 

(voorbereiding van) nieuwe plannen. De recente communicatie van het college over het 

onderwerp Mediacampus roept echter vragen op.  

 

Probleemstelling/doel 
Helderheid verschaffen over de wijze waarop het college van burgemeester en wethouders heeft 

gecommuniceerd met de gemeenteraad over de plannen voor de Mediacampus. Bespreken op welke wijze 

de gemeenteraad in positie kan worden gebracht om kaders te stellen.  

 

Informatieverstrekking  
In de commissie van 17 januari 2018 zijn vragen gesteld aan wethouder Jaeger naar aanleiding van enkele 

berichten in de pers (bijlage 1): 

De wethouder zond in de middag van 17 januari 2018 alvast de antwoorden op de gestelde vragen aan de 

raad (bijlage 2).  

Tijdens de commissievergadering deelde wethouder Jaeger mede dat het uitgangspunt is dat de gemeente 

niet investeert in de verwerving dan wel de ontwikkeling van het Mediapark. 
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Informatieverstrekking raad Mediacampus 



In de Gooi en Eemlander van 13 januari 2018 wordt echter op vraag van een reporter geantwoord: “De 

gemeente wordt in het plan een van de eigenaren van de Campus”. 

In dezelfde krant wordt op 16 januari 2018 opgetekend dat “ook de gemeente wil participeren in een 

nieuw consortium.” 

Op 18 januari 2018 staat vermeld dat: “Hilversum samen met andere partners het industrieterrein wil 

overnemen en ontwikkelen” 
In een nieuwjaarsinterview van Gooi TV/Gooi en Eembode met de burgemeester gaf de burgemeester 

letterlijk aan dat ”de ambitie van wethouder Jaeger nog niet door het College was doorgenomen”. Hij 

meldde verder dat investeerders (“eventueel de gemeente”) nodig waren om het Park te vitaliseren. 

Verder werd tijdens de presentatie van de “Media Park Campus” t.g.v. de BVS van 13/12/2017 

bij “De Volgende Stap” en bij “Werken aan een propositie” : “Financiering door gemeente … etc.” 

als doel genoemd. 

Vragen aan wethouder Jaeger 

1. Kan het college begrijpen dat door de wijze van communiceren bij de raadsleden verwarring is 

ontstaan? 

2. Is het college met Hart voor Hilversum van mening dat er door de wijze van communiceren de 

indruk is gewekt dat de gemeente financieel deelneemt aan de plannen voor een nieuwe 

Mediacampus, terwijl uit de antwoorden van de wethouder anders blijkt 

3. Is het college met Hart voor Hilversum van mening dat door de bewoordingen van de 

burgemeester het erop lijkt dat de wethouder op eigen houtje plannen maakt, zonder de andere 

collegeleden daar voldoende in mee te nemen? 

4. Is het college met Hart voor Hilversum van mening dat beeldvormende sessies nooit bedoeld zijn 

geweest voor de invulling van de actieve informatieplicht die het college heeft? 

 

Vragen aan burgemeester Broertjes 

5. In hoeverre waren u en/of het college betrokken bij de kennelijke besluitvorming t.a.v. de 

investering door de gemeente in de Mediacampus? 

6. Wat is uw visie ten aanzien van de rol van de gemeente bij het investeren in de Mediacampus? 

Bent u van mening dat de gemeente aan zet is om te investeren of juist niet? 

7. Op welke wijze is het college voornemens de raad nu in de positie te brengen om haar 

kaderstellende rol in te vullen op dit dossier? 

 

Bijlage(n) 

1.  Berichten in de pers 

2.  Vragen Hart voor Hilversum 

3.  Wethoudersbrief 

 

 

 


